
 
 

 Escola Montanyans 

 
ACTA DEL CONSELL DE FAMÍLIES 

 
 
 

La tercera  sessió del consell de famílies es celebra el dimecres 29 de juny de 2022 a les 12:00 hores . 
Assistència: Eva Mendoza, Rosana Fernandez, Maria Bermúdez, Lidia Colón, Vanessa Villegas, Ana Garcia, 
Montse Vallés 

 
ORDRE DEL DIA 

 
1. Sala polivalent crus 22-23 

En Daniel informa que els grups que el proper curs estaran a la sala polivalent són 5è i 6è. Comparteix 

el neguit amb les famílies i entén que aquell no és l’espai adequat per utilitzar com a escola però ara 

mateix, tenint la quantitat d’alumnat de cada grup i la seva edat el més adequat és que siguin aquests 

dos grups.  

L’AFA entrarà una instància a l’ajuntament per demanar que s’arregli el terra, els problemes amb 

l’electricitat i la connexió a internet. 

 

2. Delegats i delegades del proper curs 

Tal i com indica la normativa que tenim penjada al web, els delegats i delegades de classe tenen el 

càrrec per un curs. Ara, les famílies s’han de posar d’acord per escollir un nou delegat o una nova 

delegada o mantenir el/la que hi ha actualment. 

Es demana que ho parlin amb la resta de famílies i ens enviïn per whatsapp la proposta. 

 

3. Propostes de millora pel proper curs 

L’Eva Mendoza demana si es pot assecar bé el cabell dels infants d’infantil durant el curs de natació ja 

que amb el barret de llana no és suficient. També demana que si les docents no tenen suficient temps 

per poder fer-ho, es poden organitzar un parell de famílies per poder anar a ajudar als vestuaris. 

En Daniel comenta que s’estudiarà la proposta i el proper curs es donarà una resposta. 

 

L’Eva també pregunta si el proper curs es farà l’entrada relaxada. En Daniel comenta que el proper 

curs s’organitzarà l’horari per poder fer ambients i espais tal com fèiem abans de la pandèmia, així com 

es farà l’entrada relaxada de 9:00h a 9:30h a la colla de petits i de 9:00h a 9:20h les famílies podran 

entrar a les aules de la colla de mitjans.  

 

La Ro proposa canviar les cordes del sorral d’infantil per algun altre element més segur. El Daniel 

comenta que ha demanat a l’ajuntament canviar les cordes i posar-ne de noves. També comenta que 

si tenen alguna altra proposta ho enviïn al whatsapp de l’escola. 

 

Torn obert de paraula 

La Vanessa pregunta com està el tema de l’escola nova i si poden fer alguna cosa. En Daniel comenta 

que els tràmits segueixen endavant i que l’ajuntament té reunió amb el departament durant els 

propers dies.  
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La Lídia comenta si el curs que bé segueix el funcionament de les ampolles d’aigua. En Daniel comenta 

que el proper curs les fonts estaran en funcionament i que l’alumnat que vulgui pot venir sense 

ampolla d’aigua o deixar-la a l’escola.  

 

L’Eva fa la demanda, si és possible, que per futures ocasions on hi hagi una aula on es trobin dificultats 

s’informi a les famílies per fer un treball conjunt. Agraeix el mail que va enviar la Zaida, la tutora de p5 

a final de curs. En Daniel recull la proposta. 

 

L’Ana pregunta si el proper curs hi haurà un pla de resolució de conflictes. En Daniel comenta que 

aquest curs s’ha començat a treballar amb aquest pla i durant el 2n trimestre es farà una formació al 

centre. També comenta que si les famílies volen participar-hi, es pot gestionar a través dels 

representants del Consell Escolar. 

 

Les famílies en general demanen a quin grup estaran els tutors i tutores el curs que ve i s’informa que: 

A p3 - Susana 

A p4 - Ester (docent nova al centre) 

A p5 - Zaida 

A 1r - Gore 

A 2n - Ana Violeta 

A 3r - Eliseu 

A 4t - Núria 

A 5è - Clara 

A 6è - Angels (docent nova al centre) 

 

Especialistes: 

Angles -Meritxell 

Educació Física - Jonny 

Música - Siscu 

 

 

Acaba la reunió donant les gràcies a la participació de les famílies representants i per la feina que han 

fet durant el curs. 

 

Finalitza la reunió a les 12:45 

 

 

Atentament, 

 

Daniel Nebot Luna 

Director Escola Montanyans 

 

 

 


